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Hei! 

Jeg har nå startet mitt fjerde år på matvitenskap, et fag jeg bare har blitt mer 

glad i med tiden. Selv om jeg er veldig fornøyd med studiet så langt har jeg 

lagt merke til tydelige forbedringspotensialer, og nå føler jeg at det er på tide 

at jeg bidrar til å styrke fakultetet. Jeg har tatt mange fag både i KBM og andre fakulteter, og er derfor 

mye å sammenlikne med. 

Av ververfaring har jeg vært, og er, bmu-representant, og leder for Gay på Landet og Økohagen. 

Generelt har jeg et stort fokus på rettighet og velferd. Mer spesifikt vil jeg jobbe hardt for å sikre 

kommende matvitergenerasjoner, spesielt med tanke på avsluttet avtale med Christiania. 


